

《单词百科:practises是什么意思?practises怎么发音?practises的解释和用法》

英语单词practises是什么意思?practises怎么读?practises怎么发音?简答网为您整理了practises的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



practises怎么读

practises的读音:[præktisiz]

practises的意思

1、v.练习(practise的第三人称单数);实习;积极从事;执业;

practises的相关词组

1、Practise what you preach 言行一致;

practises的双语例句

1、 This family practises frugality and avoids worldly exhibit.

这一家崇尚节俭,不喜浮华.

2、 He practises as a clinical psychologist.

他是临床心理医生.

3、 He tells people that they should get up early. He practises it himself.

他告诉人们应该早起, 他自己就是这么做的.

4、 Our factory practises direct linking of production and sales , thus ensuring supply of goods.

本厂实行产销直接挂钩, 保证供应.

5、 The idea is for members to donate resources that represent best practises.

这个方法可以促进用户提供最能展现出实践经验的资源.

6、 He has been having lessons for the last year and practises morning , noon and night!

他在过去一年里都在上课,并且日日夜夜地联系.

7、 And I believe your writing skill certainly can be improved with more practises.

我相信你的写作技巧肯定能提高更多的做法.

8、 He practises every morning and night.

他实行每天早上和晚上.

9、 Faith practises the art of creating positive alternatives to negative assumptions.

信心是一门艺术,不断操练,创造积极方法,应对消极思想.

以上是简答网为您整理的practises怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于practises的用法

、practises的释义、practises的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/practises>

